
 

 

Raadscommissie 3 juli  

 

Agendapunt 4 Rondvraag fractie D66 

 

Tijdens de verkiezingscampagne gaf wethouder Brand aan dat het klooster binnen 2 
Weken verkocht zou zijn. Tot op heden hebben we niet het idee dat u 
De het toegezegde hebt na beleeft. Hoe zit dit? 
De huidige status is? 
 

 

 


